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Svar på interpellation från Jonas 

Petersson (C) om vägföreningar 
 

Jonas Petersson (C) har ställt ett antal frågor om infrastrukturen på landsbygden. 
Nedan besvarar jag dessa frågor. 

Bakgrunden till ärendet i kommunstyrelsen den 8 mars 2017 var att tre större 
vägföreningar begärde att kommunen skulle ta över huvudmannaskapet, den första 

begäran inkom 2015. Är den långa handläggningstiden ett tecken att deras begäran 
kommer att hörsammas? 

Den långa handläggningstiden är snarare ett tecken på att dessa frågor är 
komplicerade. Det är inte bara Uppsala som brottas med dessa frågor, utan många 
andra kommuner delar problemen. Jag hoppas att ärendet kan komma tillbaka inom 

kort och att vi då kan göra det så bra som möjligt för så många som möjligt. Däremot 

kommer inte alla att bli nöjda. 

Har frågan om hur barns säkerhet på enskilda vägar, där vägföreningar har 

väghållaransvar, analyserats och lyfts i dialog med våra vägföreningar?  

Vi har inte haft någon samlad dialog med alla vägföreningar om just barns 
trafiksäkerhet men däremot har vi haft kontakt med vissa föreningar i enskilda 

ärenden. Gällande barns trafiksäkerhet så arbetar vi mycket med/mot skolorna och då 
i hela kommunen.   

På vilket sätt kommer infrastrukturfrågorna att omhändertas i det kommande 

reviderade Landsbygdsprogrammet för att säkerställa att de finns bra och säkra vägar i 

hela vår kommun? 

Landsbygdsprogrammet håller på att tas fram nu och infrastrukturfrågorna, såsom 
hållbar mobilitet och trafiksäkerhet, har en given plats i programmet. 
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